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Årsmøte Alvdal skytterlag 2010. 
 
 

Stormoen skytebane fredag 12. november kl.19.00. 
 

 
Sakliste:  
 

1. Åpning og konstituering 
2. Årsmelding for Alvdal skytterlag for 2010 
3. Årsmelding fra utvalgene 
4. Regnskap for 2010 

Styrets innstilling til vedtak: Det nye styret bemyndiges å godkjenne revidert 
regnskap for 2010 og vedta budsjett for 2011. Det nye styret vurderer sjøl om det er 
nødvendig å behandle dette i et ekstraordinært årsmøte.  

5. Kontingent for 2011 
- Styret innstiller på uendrete kontingentsatser 

6. Innkomne forslag 
a. Fra styret: Elektronikk på 15 m. Styret forslag til vedtak: Det installeres fem 

elektroniske skiver på 15 m 
b. Fra DFS via styret: Cal. 5.56 i DFS. Saken legges fram uten innstilling. 

7. Budsjett. Se sak 4 
8. Valg 
 
Vedlegg: Resultater 2010 

 

Årsmelding for Alvdal skytterlag 2010. 
 

1. Styret i 2009:  
Hans Sollid    09-10   leder, kasserer og en del sekr. 
Gunnar Bråten  10-11   nestleder  
Øyvind Randen   10-11   sekretær  
Agnar Kveberg   09-10   styremedlem  
Ingvar Brohaug s  10   som leder i ungdomsutvalget  
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Varamann:  
Roar Steihaug   10  
 
Ungdomsutvalget:  
Ingvar Brohaug   09-10   leder  
Geir Inge Steien   09-10  
Jan Erik Bjørn    10-11 
 
Kontakt skifelt:  
Hans Sollid    10  
 
Banekomite:  
Per Gunnar Haug   09-10   leder  
Per Westgård   10-11  
Arve Røsten    10-11  
 
Revisorer: Gert Nordtun og Ingar Moldstad  
 
Valgkomite:  
Esten Langodden   09-10 -leder 
Sverre Trøan   09-10-11  
Karstein Skundberg  10-11-12 
 
Ombudsmenn: Styret bemyndiger.  
 
Andre funksjoner i laget (ikke på valg):  
Sponsoransvarlig: Hans Sollid  
WEB-ansvarlig: Øyvind Randen  
Vaktmester Stormoen: Anne Marie Stormoen til 01.06 – senere Hans Sollid. Vi 
har ikke lykkes med å finne en ny person til denne jobben.  
Kommunikasjon/elektronikk: Per Westgård  
Ammunisjonsforvalter: Roar Steihaug  

 

2. Styrets virksomhet. 
Det er i perioden holdt 4 styremøter og behandlet 20 saker.  

3. Kurs/møter. 
Hans Sollid deltok i ombudsmøte i Dalsbygda lørdag.  
 

4. Skytebanene: 
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Stormoen skytebane. Det har ikke vært så mye anleggsarbeid på skytebanen i år 
som en kunne ønske seg. Planen var å bygge inn de seks første stativene, her fikk vi 
støpt grunnmur og det ble fint. Når det gjelder vedlikeholdsarbeid, har vi malt alle 
vinduene på skytterhuset utvendig i tillegg til to vegger samt gavlveggene på det 
gamle skytterhuset. Her leide vi inn arbeidskraft.  

Vi har hatt el.tilsyn som gjør at forsikringspremien blir lavere. Dette kommer nå som 
en inspeksjon hvert femte år. Noen få mangler ble påpekt og rettet. Kobberledningen 
for jordinga er ikke gravd ned.  
På feltbanen/lerduebanen har vi lagt opp to ekstra voller på hhv 50 og 70 m for bruk 
på jaktfelt.  
Alvdal JFF fullført sitt prosjekt med overbygg over standplass lerduebane. Denne har 
også vært til stor nytte for oss de få gangene vi er i sving på feltbanen. Alvdal JFF 
har n på annonsert at de vil bygg en gapahuk i tilknytning til dette anlegget.   
 

 
Miniatyrbana på samfunnshuset: Det er ikke gjort noe spesielt der dette året. 
Overgang til elektronikk kommer opp som egen sak på dette årsmøtet.   
 

5. Statistikk  
Antall 30-skuddsskyttere   

2010 2009 2008 2207 2006 2005 2004 2003 2002 2001 2000 

501 615 558 544 563 265 231 258 262 322 317 

 
Klassevis fordeling i 2010: 

1 2 3 4 5 V55 V65 V73 R ER JR Jeg 

390 18 15 9 2 3 2 0 7 10 5  

 
Vi har registrert deltakelse fra Alvdal skytterlag av forskjellige 53 skyttere på i alt 72 
stevner inkl. egne skytinger. Det er registrert 453 enkeltresultater.  
 

2010 2009 2008 2007 2006 2005 2004 2003 2002 

453 615 558 544 563 561 580 725 748 

 
Hans Sollid har flest enkeltstevner med 45. 
Beste enkeltresultat på 25-skudden: Ingvar Brohaug – 246 (2x)– Bjørnencup 
kvalifisering. 
Beste enkeltresultat mesterskap kl. 3-5: Ingvar Brohaug 344 (4x) – Bjørnencup 
kvalifisering, Bjørkåsstevnet, sommerstevnet Lonås og høststevnet Tolgen. 
330.550 skudd for DFS i trening og konkurranser + oppskytinger/treninger 
 

6. Våpensituasjon.  
Det har ikke vært kjøpt inn noen våpen dette året. Men vi har fått tildelt midler via 
FRIFOND og det er sendt søknad på innkjøp av to jr. Sauere cal. 6.5 samt noe 
tilleggsutstyr. 
  

7. Elektronikk 
Vi ser tydeligere og tydeligere at det avtegner seg et forbruksmønster og et 
utgiftsnivå på drifting av elektronikken på skytebanen og elgbanen. Drifts- og 
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investeringsmidlene tas nå i sin helhet fra inntektene fra jegerprøver/treningsskyting. 
Dette finansieres i sin helhet via en felleskonto.  
Årets regnskap er ikke ferdig og årsmøtet inviteres til å fatte vedtak om at styret 
godkjenner et revidert regnskap senere.   
Vi har ikke kommet i havn med arbeidet med sikte på å kunne overføre stevnene 
våre online på nettet. Det må komme på plass før banestevnet i mai.  
 

8. Arrangement. 
 

1. Samlagsmesterskap 15 m. arr på Tynset to-lø. 11.-13.01. 135 skyttere i alt, 
derav 30 i aspirant og 19 i rekrutt. Vi var representert med 31 skyttere, derav 
13 aspiranter.  

2. Skurlagsstevnet felt lørdag 27. mars med 107 deltagere. Stevnet vunnet av 
Bjørn Tore Nystuen, Tynset. Et tett og bløtt snøvær satte sitt preg på 
deltakelsen. Arr.messig gikk det prikkfritt. 

3. Samlagsmesterskap skifelt, 09.04 med 3 deltagere. Samlagsmester ble Ingvar 
Brohaug som med det ble historisk ved å bli den første i Nord-Østerdal 
skyttersamlag som kan smykke seg med en samlagsmestertittel i alle de fem 
off. disiplinene innen DFS, skogsløp, skifelt, 15m, felt og bane. Vi gratulerer. 

4. Alvdalstevnet bane, 8.-9. mai med 212 deltagere. Stevnet vunnet av med 
Terje Nisja fra Sunndal med 345 p.  

5. Jaktfeltstevnet, lørdag 14. juni i samarbeid med Alvdal JFF. 94 deltagere. 
Stevnet gikk fint med et opplegg fra standplass på feltbanen som deltakerne 
likte. En detalj med manglende bakgrunn for et par figurer er blitt tatt opp og 
skal ikke kunne gjenta seg. 

6. Samlagsstevnet skogsløp med skyting på Stormoen i september med bare to 
deltakere på standplass. Øystein Nygård fra Tolgen ble samlagsmester. 

7. Veteransamlinger – bane. Vi har stått som arr. av to veteransamlinger bane for 
Nord-Østerdal skyttersamlag. Vi har vært tre veteraner som har møtt her til et 
sosialt fellesskap. 
 

Skytingens Dag ble ikke arr.  
 
 

9. Sportslig virksomhet  
Alvdølene har også denne sesongen gjort seg bemerket på skytebanen. Geir Inge 
har fortsatt å imponere som feltskytter. Han vant DC-stevnet på Tynset i en meget 
sterk konkurranse. Ingvar ble nr. 2 på samlagsstevnet felt som ble arr. av Kronmo. 
Våre V55 skyttere har ikke fått det helt til i år, men det skyldes nok mye at Karstein 
ikke har skutt i år pga av skulderskade. Han er heldigvis i gang igjen nå. Hans Sollid 
vant kl. V55 på samlagsstevnet 15. m, han vant mesterskapet på DC Glåmosstevnet 
felt og ble nr. 3 på Landsdelsstevnet bane på Dokka.  
Under Landsskytterstevnet på Elverum hadde vi hele 29 påmeldte, derav 28 som 
deltok. Med det var vi det største laget fra Nord-Østerdal. Hans Sollid skjøt her 100 
med ti indre på tredje etappe under samlagsskytinga for veteraner. Laget fra Nord-
Østerdal ble nr. 3 etter omskyting med Akershus. Bjørn Olav Frank imponerte også 
med å bli nr. 7 på 25-skudden i kl.3.  
Ellers var dette landsskytterstevnet det store gjennombruddet for Morten Reinertsen. 
Han skjøt 246 på 25-skudden med en sjuer og fulgte opp på feltskytinga med 
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29+12/9. Helga etter landsskytterstevnet ble han samlagsmester i rekruttklassa på 
Tolga. Det er å håpe at Morten på denne måten har vist veg for de mange som er i 
sving i rekruttklassa og aspirantklassa. 
Vi har i løpet av året kunne glede oss over at to av våre gamle skyttere, Per Dalåsen 
og Esten Langodden, har tatt opp igjen skytterhansken og blitt med. Likeledes er det 
svært gledeig å se to av skyttermødrene, Hanne K Strypet og Kjersti Dølhaug 
Reinertsen,  i sving på standplass.  
I NM skogsløp med skyting ble de første skogsløpsbegerne innen laget til Ingvar 
Brohaug, Tor Petter Lillebo Stormoen og Vegard Bjørn Gjermundshaug. Ingvar 
hadde taket på pallen, men måtte gi tapt i spurten. Ingvar holdt kruttet tørt med å 
skyte 344 under høststevnet på Tolga.  
Deltagelse i cup. 
Bjørnen-cup: Vi har deltatt med to lag. Førstelaget fikk seg en skikkelig nesetyver da 
de tapte trippelmatchen mot Jordet og Lom&Skjåk på hjemmebane. Andrelaget slet 
seg fram til finalen i velkjent stil og ble her nr. to. Gledelig her er at laget har bestått 
av et par av våre yngste seniorskyttere. Det lover bra!  
Vi har også kunnet glede oss over å ha fått med to superveteraner igjen i kl. V65 i 
Per Dalåsen og Esten Langodden. De har vært veldig flinke til både å trene og 
konkurrere. 
 

10. Sponsing 
Alle sponsorene fortsetter bortsett fra Malmlaft som har sluppet seg ned til å ha 
reklameplakat. 
 

11. Hjemmsida www.alvdalskytterlag.no  
Trafikken er imponerende stor og pr. 06.11.2010 har vi bokført 134 388 treff mot 
113 000 treff pr. 25.10.09. 
 

12. Organisert trening/rekruttering 
Det har vært lagt opp til organisert trening innendørs med et rel. beskjedent oppmøte 
i vinter. Det samme kan i grunnen si om sommertreninga, men dette tok seg opp 
utover mot Landsskytterstevnet.  
 

13. Stevnedeltakelse 
Mange av våre skyttere er flinke til å reise ut på stevner. Flest bokførte stevner har 
Hans Sollid med 45. Liste over deltakelse på stevnet med resultater og pengepremier 
ble lagt ut på Alvdal-Tynset Sport i begynnelsen av november. Tallene viser en 
imponerende aktivitet med resultater fra 70 stevner utenfor laget egne arr. Slår vi 
sammen alle enkeltstarter inkl. egne arr. kommer vi opp i 453. 
 

14. Profilering 
Vi har i år tatt et krafttak når det gjelder profilering. Ny T-shirt, genser og klubbjakke 
ble innført, og det har vært meget vellykket. Vi trykker nå bare såkalte transfers på 
disse tekstilene samt på skytterjekkene der vi har transfers tilgjengelig. Som en 
påskjønnelse til skytterne og deres koner/partnere, er det delt ut gratis T-shirts. 
Dette er å betrakte som ei god investering. Gensere og jakkker selges direkte fra 
Alvdal-Tynset Sport uten omkostninger fra oss utover trykking av transfers.   

 
15. Utleievirksomhet/vaktmesterfunksjonene 

Vi har leid ut banen til ett stort arr. som ikke er knyttet opp mot skytesporten.  
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Rockekonserten Live Stock 15.-17.07.10. Dette er det tredje året på rad. Erfaringene 
er fortsatt positive. Oppslutningen om arr var rekordstort. Et par detaljer er blitt tatt 
inn i rutinene for arr. Slitasjen på anlegget er minimal.. 
Hestivalen ble flyttet og vil trolig ikke komme tilbake til Stormoen.  
 
Pelle fungerer som vaktmester for skytebanen og skytterhuset. Anne Marie Stormoen 
likeså mht utleie av skytterhuset inntil hun sa takk for seg utpå våren. Det er grunn til 
å takke Anne Marie for den fine måten hun har skjøttet denne jobben på. Leder 
overtok da denne funksjonen inntil vi fant en ny person til denne jobben. Det har vi 
ikke klart. Aleksandra Krolik er ansatt som renholder. Foreløpig ser vi ut til å bruke 
huset så skånsomt at vi ikke har pådratt oss noen omfattende vedlikeholdsoppgaver. 
Septikkummen mangler overfallsrør og går derfor full på tider, noe som kan utløse 
ekstra tømming. Så skjedde i vår.    
 

16. Avslutning. 
Året som har gått har vært et relativt hektisk år for Alvdal skytterlag. Vi har fra før to 
store stevner og i år kom arr. av samlagsstevnet 15m i tillegg. Stevnene og ikke 
minst deltakelsen på Landsskytterstevnet på Elverum, viser at vi har et stort 
potensial, og vi både kan og gjør leksa vår på arr.sida.  
I år har vi prøvd en ny ledelsesmodell med å slå sammen funksjonen som leder og 
kassere og i tillegg en stor del av sekretærfunkjsjonene inn under samme person. 
Forutsetningen var å kunne fordele alle jobbene ellers utover på andre for å avlaste 
leder. Dette ble det gjort et forsøk på, men her har vi rett og slett ikke lykkes.  Leder 
beklager at han ikke har maktet å lede styret mot å ha fått til dette. Men modellen er 
interessant fordi den gir en del helt åpenbare fordeler mht samordning av jobber. Og 
mye av det arbeidet som ligger til grunn for å kunne drive denne modellen rasjonelt 
ligger nå på plass. Men vi trenger litt mer tid for å kunne sette to streker under det 
som vil vise seg å være det rette svaret.  
Spørsmålet som kommer opp i første omgang knytter seg til kassererfunksjonen og 
ev. bortsetting av regnskapsføringa.  
Det er derfor fortsatt mye som kan bli bedre når det gjelder avklaring/definering og 
fordeling av arbeidsoppgaver og ikke minst det å få med flere på aktiviteter innen 
laget. Det blir en diskusjon om dette på årsmøtet  
Styret ser mulighetene og vil legge ekstra vekt på dette også i det kommende året.  
Året som har gått har når alt kommer til alt vært et meget flott år sportslig for Alvdal 
skytterlag. Deltakelsen på stevnet og treninger har vært meget gledelig og lover godt 
for de kommende åra.  
 
Det er derfor all grunn til å takke alle tillitsvalgte, sponsorer og ellers alle som har 
hjulpet oss i det året som har gått. 
 
 
Alvdal, 11.11.2010 
 
 
 
For styret 
 
Hans Sollid/s    
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Leder/kassere/delvis også sekretær   
 

 
 
 


